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Protokół Nr 27/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 5 września 2011r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 

Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił porządek posiedzenia.  
Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia nieruchomości gruntowych  
w Nowym Mieście Lubawskim do sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.  

 
Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie.  
 

/Na posiedzenie wszedł Pan Kazimierz Grzonkowski- naczelnik wydziału Zarządzania Kryzysowego/ 
 

Pan K. Grzonkowski szczegółowo omówił projekt uchwały. Starosta zaproponowała, aby udzielić 
informacji prasie, dotyczącej wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 
Sekretarz poinformował, iż w projekcie brakuje klauzuli wykonania uchwały. Zarząd zawnioskował  
o dopisanie brakującego elementu w projekcie uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali:  
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

/Pan Kazimierz Grzonkowski opuścił posiedzenie/ 
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
aktualizacji „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007-2013” 
 

/Na posiedzenie weszła Pani Joanna Robaczewska- pracownik ZDP/  
  

Pani J. Robaczewska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Poinformowała także Zarząd  
o funkcjonowaniu umowy partnerskiej między Starostami, gdzie był dokonany podział środków 
dostępnych w ramach programu.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali:  
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 
komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego inwestycji „Przebudowy mostu 
zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1333N gr. powiatu (Iława) – Radomno – Łąki – 
Nowe Miasto Lub. na cieku wodnym Radomka w miejscowości Radomno na przepust z rur 
stalowych”. 
 

Zarząd wyznaczył komisję do przeprowadzenia odbioru technicznego inwestycji oraz jednogłośnie 
podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski.  
 

/Pani Joanna Robaczewska opuściła posiedzenie/ 
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Nowe Miasto 
Lubawskie w części miejscowości Chrośle.  
 

/Na posiedzenie wszedł Pan Andrzej Samsel- naczelnik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/ 
 

Pan A. Samsel szczegółowo omówił projekty uchwał.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Nowe Miasto 
Lubawskie w części miejscowości Nawra. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Nowe Miasto 
Lubawskie w części miejscowości Radomno.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia 
projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy Nowe 
Miasto Lubawskie w części miejscowości Skarlin.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 
na zmianę umowy z wykonawcą usługi pełnienia funkcji inżyniera kontraktu na zdaniu 
„Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
 

Pan A. Samsel poinformował Zarząd o piśmie, które wpłynęło do Starostwa Powiatowego w dniu 11 
sierpnia 2011r. z prośbą o zmianę inspektora nadzoru branży elektrycznej (pismo stanowi załącznik  
nr 2). Starosta dodała, że Starostwo Powiatowe będzie dążyło do zakończenia współpracy z Panią 
inżynier kontraktu.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

/Pan Andrzej Samsel opuścił posiedzenie/ 
 

Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksów do arkuszy organizacji roku szkolnego 2011/2012 w szkołach 
ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 

/Na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska- zastępca naczelnika wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 

Pani E. Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
Pani E. Kalisz- Górzkowska poinformowała Zarząd, że może być taka sytuacja, że nie wszyscy 
nauczyciele w poszczególnych grupach awansu zawodowego uzyskają średnią wymaganą wynikającą 
z karty nauczyciela. 
Pani K. Trzaskalska zapytała, czy nauczyciele dyplomowani, którzy mają bardzo dużo nadgodzin nie 
nadrobią ich tak, żeby starczyło dla nauczycieli niepełnozatrudnionych. Pani E. Kalisz- Górzkowska 
odpowiedziała, że nie będzie to możliwe. Poinformowała Zarząd o problemie dotyczącym podziału 
zajęć wychowania fizycznego w ZSZ w Nowym Mieście Lubawskim. W ZSZ są dwie klasy, w 
których znajduję się za mała liczba uczniów, aby mogły odbyć się zajęcia. Zarząd zadecydował, żeby 
zasugerować Pani Dyrektor ZSZ połączenie dwóch klas podczas odbywania lekcji wychowania 
fizycznego.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Dziesiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim, dla której organem 
prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 

Pani E. Kalisz- Górzkowska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

/Pani E. Kalisz- Górzkowska opuściła posiedzenie/ 
 

Jedenastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na wykonanie przyłącza kablowego. 
 

/Na posiedzenie weszła Pani Jolanta Haska- specjalista w wydziale Geodezji i Nieruchomości/ 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Dwunastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na podpisanie oświadczenia woli. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Trzynastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na wynajem przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej  
w Nowym Mieście Lubawskim pomieszczeń budynku prosektorium położonych przy  
ul. Mickiewicza 10 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani J. Haska.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali:  
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Wicestarosta zapytał, skoro w uchwale jest mowa, że dzierżawca będzie wyłoniony w przetargu skąd 
wiadomo jak wysoka będzie kwota (2.200 tys. zł). Pani J. Haska odpowiedziała, że w uchwale nie ma 
takiego zapisu. Pani H. Bartkowska dodała, iż jest to tylko sugerowana kwota.   
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
 

przeznaczenia nieruchomości gruntowych w Nowym Mieście Lubawskim do sprzedaży w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

/Pani J. Haska opuściła powiedzenie/  
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Pani E. Kalisz- Górzkowska poinformowała Zarząd o prośbie Pani Dyrektor K. Idźkowskiej, która 
chciałaby uczestniczyć w posiedzeniu Zarządu. Zarząd zadecydował, aby zaprosić Panią Dyrektor na 
odbywające się posiedzenie.  
 

Czternastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Stowarzyszenia „Amazonki„ w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 

/Na posiedzenie weszła Pani Barbara Bagińska- specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani B. Bagińska. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Piętnastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
protokołu z kontroli dora źnej przeprowadzonej w „Nazaret” Świetlica dla Dzieci  
im. Błogosławionego Ks. Stefana Wincentego Frelichowskiego w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 

Pani B. Bagińska poinformowała Zarząd o niewywiązaniu się z umowy placówki „Nazaret” Świetlica 
dla Dzieci im. Błogosławionego Ks. Stefana Wincentego Frelichowskiego w Nowym Mieście 
Lubawskim. Placówka powinna działać przez cały rok oraz być dostępna przynajmniej dla 40 dzieci. 
Świetlica nie funkcjonowała w czasie trwania wakacji i uczestniczyło w niej tylko 18 dzieci. Wzrosły 
koszty jej utrzymania.  
Skarbnik zapytała, co z projektowaniem budżetu na rok 2012. Starosta zaproponowała, aby 
uwzględnić w planowaniu kosztów utrzymanie placówki.   
Wicestarosta dodał, iż powinno się stwierdzić co dalej z umową. Jeżeli została złamana należy ją 
rozwiązać.  
Zarząd zadecydował, aby umowa została rozwiązana oraz zawnioskował o dopisanie odpowiedniego 
zapisu w uchwale.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

/Starosta opuściła posiedzenie/ 
 

Szesnastym punktem porządku było zapoznanie się z informacją o wykonaniu kontroli 
finansowej i zarządczej w I półroczu 2011r. 
 

Pani B. Bagińska szczegółowo omówiła kontrole finansowe i zarządcze w I półroczu 2011r. 
Informacje o wykonaniu kontroli stanowią załączniki: załącznik nr 3 oraz załącznik nr 4.  
 

Zarząd zapoznał się z informacją Pani B. Bagińskiej.  
 

/Pani B. Bagińska opuściła posiedzenie/  
 

Siedemnastym punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą wyniku 
ogłoszenia z dnia 18.08.2011r. na stalą całodobową obsługę eksploatacyjną  
i konserwację kotłowni w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w dostarczanym przez właściciela 
budynku w sezonie grzewczym 2011/2012. przygotowaną przez Panią Joannę Ćwikli ńską. 
 

/Na posiedzenie weszła Pani Joanna Ćwikli ńska/  
  
Pani J. Ćwikli ńska przedstawiła informację na temat wyniku ogłoszenia z dnia 18.08.2011r. na stalą 
całodobową obsługę eksploatacyjną i konserwację kotłowni w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3  
w dostarczanym przez właściciela budynku w sezonie grzewczym 2011/2012, która stanowi załącznik  
nr 5. 
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Zarząd zapoznał się z informacją Pani J. Ćwikli ńskiej.  
 

/Pani J. Ćwikli ńska opuściła posiedzenie. Na posiedzenie weszła Dyrektor ZSZ w Nowym Mieście 
Lubawskim oraz Pani E. Kalisz- Górzkowska/  
 

Dyrektor ZSZ poinformowała, że nie może zmienić ustalonego wcześniej planu zajęć. Wytłumaczyła, 
iż ZSZ dysponuje tylko dwoma nauczycielami wychowania fizycznego. Klasy zawodowe mają 
wyznaczone 24 godz. lekcyjne. Ze względu na odbywane praktyki zajęcia zostały rozłożone na trzy 
dni (po osiem godzin na każdy dzień). W przypadku, gdy dwie grupy dziewcząt miałyby zajęcia  
w tych samych godzinach, z osobna (od godz. 8:00) a chłopcy w innym terminie powstanie 
przedłużenie zajęć o trzy godziny. Nie jest możliwe, aby młodzież zostawała dłużej, ponieważ  
są trudności w dojazdach do szkoły.  
Pani K. Trzaskalska dodała, że w grupie pięcioosobowej nie można zrealizować podstawy 
programowej. Pani Dyrektor udzielając odpowiedzi wyjaśnia, że brakuje jej jednego nauczyciela 
wychowania fizycznego i nie ma możliwości, aby zatrudnić kogoś nowego.  
Zarząd wyraził obawę, iż może wystąpić problem w Kuratorium Oświaty.  
Dyrektor ZSZ poinformowała, że plan zajęć jest już optymalnie ułożony i w żaden sposób nie można 
go zmienić.  
Wicestarosta zapytał jak będą wyglądały lekcje w pięcioosobowej klasie. Dyrektor ZSZ zapewniła,  
iż zajęcia będą prowadzone normalnie, będzie realizowany program.  
Pan W. Jabłoński zasugerował, czy w takiej sytuacji nie powinno się zmienić punktu  
w Statucie. Pani K. Trzaskalska stwierdziła, że w ZSZ ma miejsce przerost zatrudnienia. Zarząd 
zaproponował, by w przypadku zmiany liczby uczniów ponownie dokonać podziału na grupy.  
  

/Pani Dyrektor ZSZ opuściła posiedzenie/  
 

Osiemnastym punktem porządku było zapoznanie się z Uchwałą Nr RIO.IV-0120-234/11 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 26 sierpnia 2011 roku  
w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego informacji  
o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2011 roku. 
 

Zarząd zapoznał się z Uchwałą Nr RIO.IV-0120-234/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 26 sierpnia 2011 roku w sprawie wydania opinii  
o przedłożonej przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu  
za pierwsze półrocze 2011 roku. 
 

Ostatnim punktem porządku były wolne wnioski.  
 

W wolnych wnioskach padła propozycja, aby poinformować Radę Powiatu o spotkaniach  związanych 
z problemem ZSZ w Kurzętniku.  
 
 
 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek  
 

 


